
Van: Peter Duisters <pduisters.weert@gmail.com> 
Verzonden: woensdag 13 oktober 2021 13:22
Aan: Madeleine Wolfs-Corten; Paul Otten; Andre van Beerendonk 
CC: KDuijsters 
Onderwerp: Vraag m.b.t. kwijtschelden gemeentelijke schulden

Vanwege de actualiteit zouden wij deze vragen graag met spoed laten behandelen. 

De laatste tijd zijn er meer en meer gemeenten die de gemeentelijke schulden kwijtschelden  
voor personen die getroffen zijn door de toeslagenaffaire. Gisteren werd bekend dat 
bijvoorbeeld de gemeente Den Haag de schulden van de slachtoffers van de toeslagenaffaire  
zal schrappen.

Gemeente Den Haag schrapt schulden van slachtoffers toeslagenaffaire | RTL Nieuws

Er is een wet in voorbereiding om o.a. gemeentelijke schulden van slachtoffers van de 
toeslagen affaire te schrappen. De gemeente Den Haag heeft net als andere gemeenten deze  
stap zelf al genomen om zoals wethouder Arjen Kapteijns aangeeft te zorgen voor “rust en 
verlichting” voor deze mensen.    

Als Fractie Duijsters hebben wij de volgende vragen:

·      Is het college bekend met de gevolgen van de toeslagenaffaire voor Weertenaren die 
getroffen zijn? 

·      Krijgen de slachtoffers van de toeslagenaffaire ondersteuning in deze periode?

·      Is het college bereid om de gemeentelijke schulden van Weerter slachtoffers van de 
toeslagenaffaire vroegtijdig kwijt te schelden? Zo ja, vanaf wanneer zouden deze schulden 
kunnen worden kwijtgescholden?

·      Wat zouden de gevolgen zijn als de gemeente Weert deze schulden zou kwijtschelden?

Graag vernemen wij uw reactie,

Peter Duisters

Fractie Duijsters
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